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PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA RADY NAUKOWEJ INSTYTUTU SOCJOLOGII

ODBYTEGO W DNIU 18 stycznia 2024 R.

Posiedzenie odbyło się w trybie tradycyjnym w budynku Wydziału Nauk Społecznych. 
Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca Rady Naukowej dr hab. prof. US Agnieszka Kołodziej-Durnaś. 
Po sprawdzeniu obecności stwierdzono, że w posiedzeniu uczestniczy wystarczająca liczba osób, aby 
podejmować prawomocne decyzje (lista obecności w załączeniu).

Przewodnicząca poinformowała wszystkich o programie posiedzenia, który zakładał 
następujące punkty:

SPRAWY NAUKOWE

1. Zaopiniowanie realizacji przez Dyrektora strategii rozwoju naukowego Instytutu Socjologii w 
roku kalendarzowym 2023

SPRAWY BIEŻĄCE, ORGANIZACYJNE I WOLNE WNIOSKI

1. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

2. Głosowanie w sprawie zatwierdzenia z protokołu poprzedniego posiedzenia Rady Naukowej 
Instytutu Socjologii (14.12.2023).

Przewodnicząca Rady sformułowała wniosek o zatwierdzenie porządku obrad. Przeprowadzono 
głosowanie jawne. Protokół komisji skrutacyjnej w załączeniu.

Wyniki głosowania:

Uprawnionych do głosowania: 12
Uprawnionych obecnych: 12
Liczba głosów ważnych: 12
Liczba głosów nieważnych: 0
Liczba głosów na tak: 12
Liczba głosów na nie: 0
Liczba głosów wstrzymujących się: 0

Porządek obrad przyjęto bez zmian.

Przewodnicząca Rady Naukowej poinformowała zebranych, że zgodnie z §79 ust. 3 pkt 2 Statutu 
Uniwersytetu Szczecińskiego Rada Naukowa dokonuje corocznej oceny realizacji przez dyrektora 
strategii instytutu. Opinia ta jest przekazywana następnie na ręce Prorektora ds. Nauki. Dyrektor 
Instytutu złożył takie sprawozdanie z realizacji strategii w roku 2023 przewodniczącej Rady. 
Przewodnicząca Rady przekazała zatem głos Dyrektorowi z prośbą o zreferowanie sprawy.

Dr hab. prof. US Maciej Kowalewski przedstawił członkom Rady informacje na temat założeń strategii, 
realizowanych projektów badawczych, rozwijania oferty dydaktycznej i zasobów kadrowych, a także 
poprawy komunikacji Instytutu z otoczeniem. Po zreferowaniu raportu poprosił o pozytywne 
zaopiniowanie realizacji strategii Instytutu. Głos w dyskusji na ten temat zabrali wszyscy obecni, 
stwierdzając, iż strategia realizowana jest w sposób prawidłowy.

Przewodnicząca Rady prof. US dr hab. Agnieszka Kołodziej-Durnaś sformułowała zatem wniosek o 
podjęcie uchwały dotyczącej pozytywnego zaopiniowania realizacji przez dyrektora strategii rozwoju 
instytutu w roku 2023.
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Przeprowadzono głosowanie. Protokół komisji skrutacyjnej w załączeniu.

Wyniki głosowania:

Uprawnionych do głosowania:
Uprawnionych obecnych:
Liczba głosów ważnych:
Liczba głosów nieważnych:
Liczba głosów na tak:
Liczba głosów na nie:
Liczba głosów wstrzymujących się:

12
12
12 
0
12
0
0

Uchwała w sprawie pozytywnego zaopiniowania realizacji przez dyrektora strategii rozwoju 
instytutu w roku 2023 została przyjęta jednogłośnie. Uchwała nr 1/2024 w załączeniu.

W związku z brakiem wolnych wniosków Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu 
posiedzenia i sformułowała wniosek o przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Naukowej, które odbyło 
się w dniu 14 grudnia 2023 r.

Przeprowadzono głosowanie jawne. Protokół komisji skrutacyjnej w załączeniu.

Wyniki głosowania:

Uprawnionych do głosowania: 12
Uprawnionych obecnych: 12
Liczba głosów ważnych: 12
Liczba głosów nieważnych: 0
Liczba głosów na tak: 12
Liczba głosów na nie: 0
Liczba głosów wstrzymujących się: 0

Protokół został przyjęty i wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła 
posiedzenie Rady Naukowej Instytutu Socjologii.

Protokół sporządziła 
mgr Katarzyna Żure] 
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Protokół zatwierdziła

2 | S t r o n a


